
GroenLinks heeft voor het vragenuur bij Forum Samenleving de volgende vragen bij IB 19093 Pilot 
inburgering:

• Waarom zijn we niet eerder op de hoogte gesteld van deze plannen, terwijl de pilot Brede 
intake en persoonlijk Plan Inburgering en Participatie (PIP) naar we hebben begrepen al in augustus is 
gestart? 

• Hoe worden we de komende tijd geïnformeerd over het verloop van deze pilot en de 
aanvraag voor de pilot 'Van taalniveau A2 naar B1’? 

• Wat is de huidige stand van zaken in Rijswijk qua inburgeringsresultaten?

• Er wordt een consulent inburgering aangesteld die zich inzet op sneller voldoen aan de 
inburgeringsplicht, maar zijn er niet nu al ideeën over hoe dit proces versneld kan worden? Zo ja, 
welke? Hoeveel mensen gaat deze consulent begeleiden en welke middelen heeft hij/zij daartoe ter 
beschikking? (Gaat het volledige bedrag op aan inhuur van de consulent of ook aan andere 
maatregelen?)

Met vriendelijke groet,

Hanneke


